

IOTC CIRCULAR 2016-019 / CIRCULAIRE CTOI 2016-019

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: FINAL REMINDER: 3RD SESSION OF THE TECHNICAL COMMITTEE ON ALLOCATION CRITERIA (TCAC03)

Please note that we are now only eleven (11) days from the opening of the 3rd Session of the Technical Committee on Allocation Criteria (TCAC03), to be held on Kish Is., I.R. Iran from 21–23 February 2016. If you have not already done so, please take note of the following final important reminders:

1) Meeting Documents:

Please note that all meeting documents, including the four (4) proposals for an allocation quota system and one (1) proposal for an alternative management measure, are available from the TCAC03 meeting page on the IOTC website: <http://iotc.org/meetings/3rd-technical-committee-meeting-allocation-criteria-tcac03>.

The five (5) proposals are as follows:

<i>Proposals for an allocation quota system</i>	
IOTC–2016–TCAC03–PropA	Quota allocation system for Indian Ocean tuna fisheries (Indonesia)
IOTC–2016–TCAC03–PropB	Proposal for TCAC03 (I.R. Iran)
IOTC–2016–TCAC03–PropC	On establishing a quota allocation system for the main targeted species in the IOTC area of competence (European Union)
IOTC–2016–TCAC03–PropD	On establishing a quota allocation system for the main targeted species in the IOTC area of competence (Seychelles)
<i>Proposals for alternative management measures as stated in Resolution 14/02</i>	
IOTC–2016–TCAC03–PropE	Limiting fishing capacity in the IOTC area of competence. Based on reference capacities (2006 for vessels targeting trop. tunas and 2007 for vessels targeting SWO and ALB) and achieved fleet development plans (European Union)

2) Letter of Credentials (Contracting Parties & Cooperating Non-Contracting Parties (CPCs)):

Noting that the IOTC Rules of Procedure (2014) requires a letter of credentials signed by the appropriate Authority indicating who will attend the TCAC03 meeting and in what capacity, please note that we are yet to receive Letters from all delegations. The Letters were due on **6 February 2016** to secretariat@iotc.org and a hard copy at the commencement of the Session. See [IOTC Circular 2015-114](#) for the template.

3) Letter of Credentials (Invited Experts and Observers):

Delegates wishing to attend the meeting as Invited Experts or pre-approved IOTC Observers are also reminded they you need to submit a similar Letter of Credentials, no later than 15 days before the Session (**6 February 2016**) to

Distribution / Destinataires

IOTC Members/ Membres de la CTOI: Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom/Royaume-Uni, Yemen/Yémen.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes: Bangladesh, Djibouti, Liberia, Senegal/Sénégal, South Africa/Afrique du Sud.

Intergovernmental organisations & Non-governmental organisations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales
Copy to/ Copie à : FAO

secretariat@iotc.org and a hard copy at the commencement of the Session. See [IOTC Circular 2015-114](#) for the template.

4) Registration:

Registration for the meeting is essential so as to allow the IOTC Secretariat sufficient time to make the necessary arrangements. Registration via the TCAC03 meeting page was due by **6 February 2016** to ensure the necessary administrative arrangements can be made with the meeting venue: <http://www.iotc.org/meetings/3rd-technical-committee-meeting-allocation-criteria-tcac03>

5) Travel and accommodation:

If you have not already completed your travel arrangements you should do so immediately as February is the high season for tourism on Kish Is. Some participants have had difficulty booking flights on Kish Air, so please contact the IOTC Secretariat if you have still been unable to book your flight and we may be able to assist: secretariat@iotc.org.

Madame/Monsieur,

OBJET: DERNIER RAPPEL: 3^E SESSION DU COMITE TECHNIQUE SUR LES CRITERES D'ALLOCATION (CTCA03)

Veillez noter que nous sommes maintenant à seulement 11 jours de l'ouverture de la 3^e session du Comité technique sur les critères d'allocation (CTCA03) qui aura lieu à Kish Island, R.I. d'Iran, du 21 au 23 février. Nous vous rappelons une dernière fois les informations suivantes :

1) Documents de réunion

Veillez noter que tous les documents, y compris 4 propositions de système d'allocation de quotas et 1 proposition de mesure de gestion alternative sont disponibles sur la page de la réunion CTCA03 du site web de la CTOI :

<http://iotc.org/fr/reunions/3e-comit%C3%A9-technique-sur-les-crit%C3%A8res-dallocation-ctca03>

Les 5 propositions sont les suivantes :

Propositions de système d'allocation de quotas	
IOTC–2016–TCAC03–PropA	Système d'allocation de quotas pour les pêcheries de l'océan Indien (Indonésie)
IOTC–2016–TCAC03–PropB	Proposition pour TCAC03 (R.I. d'Iran)
IOTC–2016–TCAC03–PropC	Sur l'élaboration d'un système d'allocation de quotas pour les principales espèces-cibles dans la zone de compétence de la CTOI (Union européenne)
IOTC–2016–TCAC03–PropD	Sur la mise en place d'un système d'allocation de quotas pour les principales espèces-cibles dans la zone de compétence de la CTOI (Seychelles)
Propositions de mesures de gestion alternatives, comme prévu dans la résolution 14/02	
IOTC–2016–TCAC03–PropE	Limitation de la capacité de pêche dans la zone de compétence de la CTOI sur la base des capacités de référence (2006 pour les navires ciblant les thons tropicaux et 2007 pour les navires ciblant l'espadon et le germon) et des plans de développement des flottes mis en œuvre (Union européenne)

2) Lettres de créances (parties contractantes et parties coopérantes non contractantes (CPC))

Notant que le règlement intérieur de la CTOI (2014) exige une lettre de créances signée par l'autorité compétente indiquant qui participera à la réunion CTCA03 et en quelle capacité, nous vous demandons que cette lettre soit fournie sous forme électronique au plus tard 15 jours avant la réunion (**6 février 2016**) au Secrétariat de la CTOI (secretariat@iotc.org) puis sous forme originale au début de la réunion. Voir la [Circulaire CTOI 2015-114](#) pour le modèle.

3) Lettres de créances (experts invités et observateurs)

Les délégués souhaitant assister à la réunion comme experts invité ou observateurs accrédités doivent également soumettre une lettre similaire sous forme électronique au plus tard 15 jours avant la réunion (**6 février 2016**) au Secrétariat de la CTOI (secretariat@iotc.org) puis sous forme originale au début de la réunion. Voir la [Circulaire CTOI 2015-114](#) pour le modèle.

4) Inscription

L'inscription à la réunion est essentielle pour permettre au Secrétariat de la CTOI de prendre les dispositions nécessaires. La date limite d'inscription sur la page de la réunion CTCA03 était le **6 février 2016**, afin que les diverses formalités administratives puissent être réalisées par le pays hôte:

<http://iotc.org/fr/reunions/3e-comit%C3%A9-technique-sur-les-crit%C3%A8res-d'allocation-ctca03>

5) Voyage et hébergement

Si vous ne l'avez pas déjà fait, vous devriez vous occuper immédiatement de votre voyage, car février est la haute saison touristique à Kish Island. Certains participants ont rencontré des difficultés pour réserver leur billet sur Kish Air et nous vous invitons donc, si vous n'avez pas pu réserver votre billet, à contacter le Secrétariat de la CTOI qui essaiera de vous aider : secretariat@iotc.org.

Yours sincerely / Cordialement



Dr. David T. Wilson
Executive Secretary (Interim) / Secrétaire exécutif (par intérim)

Attachments / Pièces jointes:

- Nil / aucune